

Gymnastikudvalgsmøde 8. august 2023

Billardrummet kl. 17.00

1. Valg af referent

Referat: Mette Green

2. Nyt fra formandsskabet v/Lene

Referat: Ikke nyt fra hovedbestyrelsen ang. kontor. Vi skal stadig skrive til kontor@lkb.dk når der er noget som er behov for fra kontoret.

3. Status økonomi v/ Christine

- Pt. forventet underskud da vi afventer kontingent
- Mette kontakter kontoret i forhold til SIFA-tilskud til Italiens-turen

4. Opstartsmøde 27/8 v/Lene, Gitte, Annie og Christine

Referat:

- Mødet bliver kl. 13-15 da det er afkortet pga kollision med konfirmandarrangement som påvirker mange hjælpeinstruktører
- Alle nye instruktører indbydes 12.30 så de kan få rundvisning inden alle andre kommer 13.00.
- Starter med sandwich. (Gitte bestiller) Efterfølgende information, tøj, nøgler og møde i de forskellige instruktørteams

5. Status sæson 2023/2024 v/Lene

- Status på hold og teams
- Medlemsaktiviteter?

Referat:

- En far (Per Baasch) har meldt sig til at være ekstra instruktør på drenge 4-6 år. Han kan ikke komme hver fjerde træning men Linda sørger for at finde en løsning
- Motion 60+ har fem instruktører. De er bekymret over om de kan tiltrække medlemmer nok til torsdag morgen, men det var det muliges kunst med ledige haltider. Konceptet er at de har fælles gymnastik først og dernæst har de forskellige aktiviteter fra gang til gang. Ex padel, yoga, badminton mv. Sluttes af med kaffe. Lene sørger for at få opslag på 'reklame-trailer'.
- Medlemsaktiviteter? Lene undersøger interesse for samarbejde med Vejgaard og Hasseris om pizza-spring i AIG/stadionhallen ex for 10-14-årige. Hvis vi laver fællesarrangement med de andre foreninger, så bliver der egenbetaling. Hvis de andre ikke er interesseret, så kan vi evt. selv lave arrangere noget. Muligheder kunne være legeland her eller i Nordkraft. En arbejdsgruppe går videre med det: Lene, Annie og Maibritt
- Juniormix får mulighed for at træne i Gigantium hver torsdag, men fastholder halbookingen i Gistrup i tilfælde. Der arbejdes lige nu på at finde en løsning med redskaber, hvis ikke universitetet eller Gigantium indkøber noget.
- Opvisningssituationen: Vi vil som udgangspunkt give det nye koncept et skud og tilmelde de hold som vanlig vis deltager i DGI Børneopvisning. Evt. eget initiativ sammen med andre Aalborg-foreninger kan i givet fald først komme på tale til fremtidige sæsoner

6. Redskaber v/Christine

Referat:

- Der er indkøbt nye tilløbsstykker
- Rengøring i redskabsrum torsdag i uge 33. Vi starter i hallen.
- Der udarbejdes liste over småredskaber, rekvisitter mv. i redskabsrummet i salen
- Christine søger for støvsuger mv.
- Måtter i salen er for glatte og kan evt. gives væk. Måtterne i Hal 2 kan delvist flyttes i salen og dermed frigive plads i bænkenene i Hal 2 til andre småredskaber
- I forbindelse med oprydning vurderer vi, hvor mange kodelåse der skal indkøbes til bænkenene i Hal 1 og Hal 2
- Der skal muligvis indkøbes resakber til Gigantium

7. Kurser v/Gitte

- Internt hjælpeinstruktørkursus (Mette B og Martin BS?)

Referat

- Mette B tilmeldes 1-dagskursus (drengegympastik)
- Signe er interesseret i modtagerkursus
- Linda er også interesseret i kursus
- Gitte spørger Mette B og Martin BS om de vil lave internt modtagerkursus igen
- Vi har 5 pladser på det hjælpeinstruktørkursus som vi selv afholder i november. Gitte inviterer hjælpeinstruktører som har andet år som hjælper som endnu ikke har været på kursus
- Gitte tjekker mulige instruktørkurser for Nynne og Karla og regner ud hvad der er plads til i budgettet

8. Landsdelshold v/Mette, Majbritt og Gitte

Referat:

- Opstartsmøde for alle landsdelsholdsinstruktører og styregrupper 13. august. Mette og Maibritt deltager. Majbritt medbringer samarbejdsaftale for juniorhold og afterrep. (LKB/DGI) og samarbejdsaftaler til instruktørerne

9. Cafeteriavagter v/Maibritt

Referat:

- Maibritt har inddelt cafeteriavagter så et hold har fået en måned, hvor de skal dække vagterne. Mette skriver det ind i holdbeskrivelse på hjemmesiden
- Maibritt spørger dameholdet fra sidste sæson om de kan tage vagter i august
- Instruktører skal skrive det ud i velkomstbrevet. Lene laver forslag til tekst.

10. Næste møde

- 7. november kl. 17 i Hallen

11. Evt.

- Conventus: Mette tjekker hvordan vi kan ændre teksten ved tilmelding, så der ikke står frivillig arbejde til LKB Cup
- BESPISNING til familieholdet skal løses af forældrene selv med mindre, der er nogen som melder sig til det fast til opgaven

- Lene udsender mail fredag med 'tak for tilmeldingen' og 'Vi mangler hjælp til LKB Run'
- Evalueringen af LKB Dagen er at det bliver gentaget næste år. Det grundlæggende koncept bliver fastholdt men der er noteret en række forbedringsforslag
- Overvejelser om fælles sommerskole på tværs af sportsgrene. Lene går videre med ideen